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Adopted as the official book of the International Year of Astronomy (IYA) 2009, this
stunningly illustrated history of telescopic discovery spans the range from the first
telescopes via the Hubble Space Telescope to next generation platforms, and how
they have changed and continue to change our view of the universe, our place in it and
where it all came from. "Eyes on the Skies" features numerous full-page photographs
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and is printed in high-quality color throughout. Also includes the official IYA DVD with
59 minutes of narrated text, expert comments and interviews, animations, computer
simulations, science results, plus footage from observatories.
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评论

印刷精美，内容尚可。随便翻翻还行。

-----------------------------
本书就是一个科普书，介绍了历史上的各种望远镜发展史，但从这个角度来说还是很不
错的，里面的那张CD是德英双语的，反正本人购买的是这样的，美中不足的是里面介
绍的不够详细，即使作为科普书，也可以讲很多东西，而且整个书还是比较大的，属于
字大行稀的书，内容作为一般了解就可以了
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书评

1、折射望远镜不能做得太大，因为镜片太大就会太重，将导致镜筒变形；
2、射电望远镜所观测的电磁波波长比较长，所以接收器（“大碗”）不用太光滑；
3、有的“望远镜”负责侦测来自宇宙的中微子，所以很难称得上是望远镜；
4、有的绚丽的星系照片是由数百张照片合成的，有的记...  
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